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INTERPELACJA

DoĘczy: stanu nawierzchni Alei Najświętszej Maryi Panny oraz Placu Biegańskiego

Podstawa prawna., g 22 Statutu Miasta Częstochowy

Stan fakĘczny: Aleja Najświętszej Maryi Panny oraz ł P|ac BieEańskiego zostały
wykonane Z płyt i kostki granitowej w jasnych odcieniach' Wie|okrotnie W pneszłości
zdarzały się juz sytuacje, w których po imprezach masowych dochodziło do zabrudzeń
nawieachni, które podmioty wynajmujące pas drogowy musiały usuwaĆ i myć na własny
koszt. W obecnej chwili stan czystości zarówno A|ei NMP jak i Placu Biegańskiego jest
fata|ny' Na sytuację tę składają się między innymi:

o plamf ołeju i zabrudzenia po sarnochodach parkujqcych podczas imprez masowych
na placu Biegańskiego oraz W środkowym pasażu III i II Alei

. plamy oleju na stanowiskach parkingowych rozlokowanych wzd,tui całego przebiegu
Alei NMP - pozostałość po parkujących samochodach

. zabrudzenia i plamy pozostałe po pawilonach spozywczych insta|owanych w III Alei
i na płacu Biegańskiego w związku z odbywaj4cymi się imprezami o charakterze
targovvym

. zabrudzenia pozostałe wskutek przejazdu motocyk|i i tzw, ,,palenia ,,flJtT|,, - łmprezy
motocyklowe o charakterze masawym (zloty) oraz sytuaqe okazjonalne, jak np,
pzejazd motocyklem zuzlowym po placu Biegańskłego Janusza Korwin.Mikke

Wniosek: Z uwagi na fakt rozpocł/nającego się właśnie sezonu pielgrzyrnkowego i
turystycznego, obecny stan nawierzchni Alei Najświętszej Maryi Panny i Placu Biegańskiego
wystawia miastu Częstochowie fatalną wizytówkę. Pan prezydent Krzysztof
Matyjaszczyk potlczas wspó|nego Wywiadu z metropolitą częstochowskim, abp
Wacławem Depo na antenie radia ,,FIAT,, w dniu 20.05.2015 r. deklarował jak
najdalej idącą wolę współpracy władz miasta z Kurią Metropolitarnq w zakresie
poprawy jakości obsługi ruchu pielgrzymkowego' Padły równiez ze strony
prezydenta Zapewnienia o docenieniu wagi roli pątników w zyciu nasuego miasta. Panie
prezydencie - pora zatem przejść od słów do czynów! Zwracam się z uprzejma
prośbą o jak najpilniejsze wydanie polecenia służbowego dyrektorowi
Miejskiego Zarządu Dróg i Transpońu, aby w ramach posiadanych środków
finansowych MZDIT dokonal genera|nego Wy€zyszczenia i umycia nawierzchni
Placu Biegańskiego i Alei Najświętszej Maryi Panny.
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